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Hovedstyremøte i Hasle-Løren Idrettslag  

 

 

Dato: Sted: Møteleder: Referent: 

19-09-2016 Klubbhuset Thomas Falch Heidi Sønsthagen 

Tilstede: Thomas Falch (TF)), Helge Vedal (HV), Karoline Riise Kristiansen (KRK), Jørgen Salsten (JS), Svein 

Sletten (SS), Viggo Anthonsen (VA), Elin Ruhlin-Gjuvsland (ERG), William H. Hjelmås (WH), 

Magnus Færøy (MF),og Heidi Sønsthagen (HS).  

Forfall: Jo Sand (JS) og Morten Thomle (MT). 

 

Klubbhåndbok – besøk av Kathe Langvik, Oslo Idrettskrets 

 

TF og HS redegjorde for status med arbeidet. Arbeidet er forsinket grunnet mye tidsbruk på andre uforutsette saker. 

Kathe Langvik redegjorde for viktigheten av å ferdigstille klubbhåndboken og det ble drøftet alternative 

arbeidsmetoder for hensiktsmessig progresjon. Det ble enighet om at AU kaller inn til et arbeidsmøte for å komme et 

skritt videre med arbeidet. Det ble samtidig avtalt som foreløpig plan at Kathe Langvik kommer tilbake til 

hovedstyremøte 21. november 2016. 

 

Orientering fra gruppene 

 

Ikke gjennomgått da fokus for møtet var klubbhåndbok og sponsordokument.  

Anlegg 

 

Anbud isrink ikke mottatt til tross for gjentatte purringer på leverandør. HS purrer på nytt. 

Førøvrig ikke noe nytt å meddele siden forrige møte.  

 

Økonomi/Diverse 

 

Ingen spesielle forhold vedrørende økonomi.  

 

Skilt Aktiv Ryddesentral i ishallen tas ned. 

 

Sponsordokument: Gruppene kom med tilbakemelding vedrørende sponsordokumentet som ble distribuert etter 

forrige hovedstyremøte. JS kom med innspill fra sitt gruppestyre vedrørende beløpsintervallene i matrisen. Som følge 

av dette ble startintervallet for bekledning på kr 5.000 økt til kr 10.000. Et samlet hovedstyre med unntak av JS vedtok 

sponsordokumentet som tilsendt etter oppdatering av beløpsintervallet som nevnt over. 

 

 


